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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ SPOLEČNÉ PROGRAMOVÉ 
RADY 
 

 

 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Název programu1:   Hospodářská politika 

Typ: Bakalářský a navazující magisterský  

Předseda rady: prof. Ing. Martin Kvizda, Ph.D.                      

Počet studijních programů: 2 

 

Datum zasedání programové rady: 26. září 2022 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

Martin Kvizda Garant studijního programu 

Zdeněk Tomeš Akademický pracovník z daného programu 

Tomáš Paleta Akademický pracovník z daného programu 

Ondřej Krčál Akademický pracovník z daného programu 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

  

Komentář: 

V hodnoceném období nedošlo v programech k žádným podstatným změnám. 

Mezi nepodstatné změny patří dokončení úpravy sylabů některých předmětů (zejména MPE_SOE2 

Soutěžní ekonomie 2) a zavedení nového předmětu BPE_HOPS Seminář z hospodářské politiky. 

Předmět BPE_HOPS byl poprvé pilotně odučen v podzimním semestru 2021 a na základě průběžné 

odezvy studentů a předmětové ankety v ISu byla připravena inovovaná osnova předmětu, která je od 

ak. roku 2022/23 plně nasazena. 

Výuka předmět MPE_SOE2 je od ak. roku 2022/23 plně založena na rozboru praktických případů, 

které přednášejí a diskutují externí odborníci z praxe nebo akademici s úzkou vazbou na praxi.  

Komentář: 

1) Postupně se naplňuje cíl rozšířit nabídku předmětů technicky a prakticky zaměřených – 

splněno (MPE_SOE2, MPE_DAAR, MPE_DAA2); průběžně budeme pokračovat v inovacích 

tohoto typu. 

2) Byla posílena výuka profilového předmětu BPE_HOP1 o semináře BPE_HOPS - splněno. 

3) Postupně se rozšiřují témata závěrečných prací tak, aby lépe pokrývala profil absolventa 

programů – částečně splněno, bylo vypsáno více témat s širší oblasti hospodářské politiky; 

nadále budeme pokračovat skrze cílenou koordinaci vypisovaných témat (zodpovědnost 

garanta programu). 

4) Posílit komunitu studentů zapsaných v programu společnými akcemi – splněno; proběhlo 

několik akcí zacílených na studenty programu; po vyhodnocení se nadále budeme opírat o 

studijní skupinu tvořenou předmětem BPE_HOPS. 
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3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

 

 

4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 

programu 
Opatření vedoucí k cíli 

Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 

Zvýšit kompetence 

absolventů v technikách 

zpracování dat a v metodách 

řešení praktických problémů. 

Kooperace s ostatními katedrami  

– úprava sylabů předmětů a 

zavedení předmětů vybraných 

kateder do programů HOPO. 

Postupně od ak. roku 2022/23. 

Lépe zacílit témata 

závěrečných prací na profil 

absolventa. 

Zavedení diskusního semináře 

k závěrečným pracím. 

Provedeno pilotně v semestru 

Podzim 2021, neosvědčilo se, 

dále již s touto aktivitou 

nepočítáme. 

Posílit soudržnost komunity 

zapsaných studentů a 

vyučujících. 

Pořádání katedrových akcí pro 

studenty, vybrané přednášky 

s doplňkovými akcemi, využití 

volných týdnů v semestru, apod. 

Postupně podle situace od 

Podzimu 2021. 

Zvýšit kompetence 

absolventů v oblasti soft-

skills. 

Ústup od frontálních přednášek 

k seminářům, workshopům, 

komentovaným prezentacím apod. 

Postupně od ak. roku 2022/23. 

Posílit komunikaci směrem 

k uchazečům i zapsaným 

studentům. 

Úprava propagačních textů a 

anotace programu; využití 

sociálních sítí; aktivizace 

studentů programu. 

Postupně od ak. roku 2022/23. 

 

  

Komentář: 

Veškeré krátkodobé cíle stanovené na jednání programové rady 6. 10. 2021 byly splněny. Současně 

zůstávají v platnosti všechny dlouhodobé strategické cíle formulované na jednání programové rady 

25. 9. 2019 – splnění těchto cílů není ohroženo, všechny přípravné práce probíhají. Program je 

stabilizovaný, zpětné hodnocení jeho absolventů potvrzuje správnost zvolené strategie.  

Programová rada si dále klade za cíl zvýšit atraktivitu programu a posílit komunikaci směrem 

k uchazečům i zapsaným studentům, vysvětlovat lépe přínosy studia v programu (významné napojení 

na praxi, možnosti stáží v soukromé i veřejné sféře, rozvoj soft skills apod.) a uplatnění jeho 

absolventů. Průběžně bude pokračovat také řízená inovace struktury a obsahu programu v souladu se 

strategickým záměrem fakulty i univerzity. 
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5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

Komentář: 


